

Mit csinál egy kutya naphosszat? Was macht ein Hund den lieben langen Tag? What does a dog do all day long?



A kutyák igazi hétalvók. Tudtad, hogy egy felnőtt kutya a nap 18-20 órájában pihen? Vagyis: alszik, lustálkodik, regenerálódik, bóbiskol. Ez teszi ki a nap kerekén 80%-át! Egy átlagos napjuk a következőképpen alakul:

1 06:30

Jó reggelt! A napom zenével kezdődik, aztán kimegyünk a kertbe, de bármikor visszatérhetek a szobámba, az ajtó nyitva áll.

Guten Morgen! Mein Tag beginnt mit Musik, dann geht's ab in den Hundegarten, ich kann aber jederzeit immer ins Hundezimmer, die Tür bleibt offen.

Good morning! My day begins with music, then I go to the dog garden, but I can go back to my room anytime, the door is open.

4 10:00 - 10:15

A gondozó jön Josh-al és játszhatunk. A gondozó is játszik velünk.

Der Hundepfleger kommt mit Josh und wir können spielen. Auch der Hundepfleger spielt mit uns.

The dog carer comes with Josh and we can play. The caretaker plays with us too.

6 12:30 - 13:30

Szívesen és sokat alszom. A déli pihenő következik nyugtató zenével.

Ich schlafe gerne und viel, Zeit für die Mittags-Rast mit entspannender Musik.

I like to sleep and I sleep a lot. This is time for the midday rest with relaxing music.

8 14:15 - 14:30

Még egy kört játszom a gondozóval és Nafanya-val.

Noch eine Runde spielen mit dem Pfleger und Nafanya!

Another round to play with the caretaker and Nafanya!

11 18:00

Etetési idő a kutyaszobában és utána pihenőidő.

Futterzeit im Hundezimmer und dann Abend-Rast.

Feeding-time at the dog room, followed by dog-rest.



Hunde sind richtige Vielschläfer. Wusstest du, dass sich ein erwachsener Hund zwischen 18 und 20 Stunden des Tages ausruht? Das heißt: er schläft, faulenz, regeneriert sich, döst. Das sind rund 80 % des gesamten Tages! Ein typischer Tag unserer Schützlinge sieht folgendermaßen aus:

2 07:00

Reggeli! Mivel az evés fárasztó: reggeli pihenő.

Frühstück! Und weil Fressen müde macht: Morgen-Rast.

Breakfast! And since I get tired from eating: morning rest.



9 Délutánonként | Nachmittags | Afternoon

A kertben vagyok és játszhatok a haverjaimmal vagy bóbiskolhatok a szobában.

Ich bin im Hundegarten und kann mit meinen Kumpels spielen oder auch im Hundezimmer dösen.

I'm staying at the dog garden and I can play with my friends or sleep off in my dog room.

12 19:30

Még egyszer kimehetek a kertbe, hogy elintézzem a dolgom.

Ich darf nochmal in den Hundegarten, um mein Geschäft zu verrichten.

I am going to the dog garden once more to arrange my business.



The dogs are frequent sleepers. Did you know that an adult dog rests between 18 to 20 hours a day? This includes sleeping, lazing, regeneration and dozing too. This is about 80% of the whole day! A typical day of our inhabitants looks like the following:

3 08:30

Tele vagyok energiával! Ki a kertbe a barátaimhoz. Bármikor visszahúzódhatok a szobámba.

Ich bin voller Energie! Raus in den Hundegarten zu meinen Freunden. Ich kann mich immer ins Hundezimmer zurückziehen.

I am full of energy! I am going out to the garden to my friends. I can always return to my room if I wish to.

5 11:00 - 11:25

A gondozó sétálni visz, aztán kikeféli a bundámat.

Der Hundepfleger geht mit mir spazieren, danach pflegt er mein Fell mit einer Bürste.

The dog caretaker takes me walking and afterwards he combs my hair with a brush.

7 13:30 - 14:15

Ma jön a tréner, a sátorban és az akadálypályán gyakorolunk.

Heute kommt der Trainer und wir trainieren im Zelt und im Parcours.

Today the trainer is coming and we train at the tent and at the parcours.

10 17:00 - 18:00

A kutyakocsmában vagyunk és kapok egy masszázst!

Wir sind in der Hundestube und ich werde massiert!

We go to the "dog lounge" and I get a massage!

13 20:30

Micsoda szép nap, kapok még egy finomságot és következik a jó éjt dal - itt az alvásidő.

Was für ein schöner Tag, es gibt noch ein Leckerli und ein Gute-Nacht-Lied - nun ist Schlafenszeit.

What a lovely day: there is another treat and a good-night song - time to sleep now.